



MADISON WILSON



Represents	Australian Federation			
Strokes	Backstroke, freestyle			
Olympics	1			
Worlds	1		1	
Europe	-			



Nous avons le plaisir de vous informer que le XXXV^{ème} Meeting International de Natation de Monte Carlo aura lieu les 10 et 11 juin 2017 au Centre Nautique Prince Albert II - Stade Louis II.

- Spécialiste du dos, **Madison Wilson**, apparaît très tôt pendant les compétitions nationales. En 2014, elle participe à sa première compétition internationale, aux Commonwealth Games, et gagnera une médaille d'argent l'année d'après en 50m dos.
- En 2015, elle nage aux **Championnats du Monde** de Kazan où elle remporte l'argent au 100m dos juste derrière sa camarade australienne Emily Seebohm.
- Depuis 2014, elle ne cesse d'impressionner par ses performances et fait partie des **nageuses les plus rapides** du monde. Nous sommes fiers d'accueillir Madison dans notre principauté, qui, nous sommes sûrs, fera des performances remarquables.



We are pleased to inform you that the XXXVth International Swimming Meeting of Monte Carlo will take place on the 10th and 11th June 2017.

- Backstroke specialist, **Madison Wilson**, reveals herself early during national contests. In 2014, she takes part in her first international competition, at the Commonwealth Games, and wins silver the year after in the 50m backstroke.
- In 2015, she swims at the **World Championships** in Kazan where she wins silver in the 100m backstroke, just after her Australian team mate Emily Seebohm.
- Since 2014, she never stops impressing by her performances and she is one of the **fastest swimmers** of the world. We are proud to greet Madison in our principality, who will certainly do notable displays.

Contact :
Federation Monegasque de
Natation

fedmonat@monaco.mc
+377 92 05 40 59
www.montecarlo-swimming.org
www.marenostrumswimming.com

> Date du Meeting : 10 et 11 juin 2017

> Lieu : Stade Louis II, Monaco